
 
Referat møte i Langrennskomiteen - møte nr.6 i tingperioden  
2023-2025 

        
Sted: Teams  

Tid: torsdag 4. januar 2024 19:30-21:30 
 
Innkalt: Håkon Solvik, Ronny Ingebrigtsen, Ane Valås, Live Spilker, Gøril Holmvassdal, Kristian 

Grøv, Anders Myrland 

Til stede: Håkon Solvik, Ane Valås, Anders Myrland, Gøril Holmvassdal (referent), Ingrid Narum (på 

sak 39 via teams) 

 

 
TIL DAGSORDEN 

 
Sak 37 - 23/25 - Godkjenning av innkalling og sakliste. 
Innkalling og saksliste ble godkjent. Da komiteen ikke var vedtaksdyktig pga stort frafall, ble sak 
40-23/25 og sak 42-23/25 vedtatt i e-postrunde i etterkant av møtet. 

 
Sak 38- 23/25- Referat fra forrige møte og gjennomgang av eventuelle åpne saker. 

Referat fra forrige møte ble gjennomgått og det ble tatt aksjon på åpne saker: 

• Uttakskriterier og administrasjon rundt KHUS 

• Logistikkansvarlig og smøreansvarlig HL 

 
ORIENTERINGSSAKER 

 
Sak 39 – 23/25 – Status på de forskjellige ansvarsområder. 

 
13-16/sone 
  
Vi jobber med kartlegging av KHUS, overnatting, reise og opplegg der. Det skal vi få spikret.   

På Midt Norsk har vært det vært diskutert felles smøreopplegg. Usikker hva som ble skjebnen der, 
forsøkte å koble meg på meg der tidligere, men det kom aldri noe tilbake fra NT. 

 
Junior 
Siden sist LK-møte har regionallaget gjennomført samling ei samling i Meråker med gode 
snøforhold. 

Byåsen IL inviterte alle kretsens løpere til testrenn i Granåsen 21. desember. Tilbakemelding fra 
juniortrener i Byåsen IL om er godt oppmøte til guttene og to jenter til start. Det ble en solid økt 
for de som deltok! 

  
Wang toppidrett hadde i desember et informasjonsmøte om mulig etablering i Trondheim. Flere 

fra kretsen (flere ledere og trenere/foreldre fra klubber i STS) var til stede. LK skal diskutere dette 
nærmere på neste møte. 
  

En gjeng har reist til Hovden for VM-mønstring helgen 5.-7. januar. Mens sesongen sparkes for 
alvor i gang for de aller fleste med NC på Lygna i slutten av januar! 

 



 
Senior 
Ikke rapportert 

 
SP1 cup/KM/terminliste 

Sesongen er i gang og det er nå skirenn hver helg fremover. 
 
Sparebank1 cup renn 1 avholdt av nye Meldal sportsklubb tredje juledag. Et flott arrangement 

med 154 sør-trønderske deltakere (102 gutter og 52 jenter). 3 landslagsløpere og Petter Northug 
deltok. 187 deltakere totalt i 13-Sr. Gøril representerte LK. 
 

KM stafett arrangeres av Strindheim 10.januar i Granåsen, Gøril deler ut medaljer.   
 

Sparebank 1 cup renn 2 i Rindal søndag 14.januar - Ronny LK representant. 
 

Skiutvikler 
Økt aktivitet i klubb: oppsøkende virksomhet. Får dialog med klubbene gjennom aktivitet. 
 

Ikke hatt sonemøter i høst. Aktuelle tema til våren: skileikanlegg og søknad om spillemidler. 
 

Avslutning trener 1 kurs neste uke 
Planlegger trener 2 kurs oppstart etter påske 
Grasrot trenerkurs søndag 7.januar i Festningsparken 

Inspirasjonskveld for deg som er trener i barneidretten fredag 5.januar (I anledning idrettsgallaen) 
 

Paraidrett: 3 parasamlinger, Inderøya i januar, deretter to i Trondheim 

Kjerne på 10-15 stk som blir med på samlinger 
 

Skiutvikler bidrar i «På lag med VM- arrangementene» 
 
Får en god del spørsmål fra klubber om å bistå inn imot aktivitet. 

 
Økonomi 

 
Regnskap 2023 

  

Avdeling 70 LK: Vedlagt resultatrapport pr 31.12.23. 
• Inntekter: 

o Mangler inntekt for adm.kostnader for drift av TTJR 

o Det er overført 50 000 kr ekstra fra styret til LK. Dette er en overføring som skulle 
vært ført i 2020. 

o Ferskt vedtak fra styremøte der LK får kr 176 000 i tilskudd fra styret i 2023. 

  
• Kostnader: 

o Tap fordringer og avsetting til tap gjøres i løpet av januar. 
o Har økt budsjett 23/24 på konto 7410 fra kr 10 000 til kr 60 000 etter vedtak om 

premiering SP 1 cup. Det som ligger inne på kostnader på konto 7410 hører til 

sesongen 22/23. 
  



 
• Resultat: Resultat 2023 blir pluss på LK, Og slik jeg vurderer det så ligger LK godt i rute for å 

nå budsjett for sesongen 2023/2024. 

  
Har ikke gjort klar rapporter for de andre avdelingene. Men kommenterer kort på hver enkelt 

avdeling som hører til under langrenn. 
  
Avd 24-ELON: Det blir et minus resultat for 2023. Her er heller ikke tap fordringer eller avsetting 

til tap gjort. Vurdere allikevel at det kontroll på økonomien. ELON har av eierne fått godkjent et 
budsjett for sesongen 2023/24 som sier minus ca kr 270 000. Størsteparten av tilskuddet fra NSF 
for sesongen 2023/2024 kommer inn i 2024. 

Det jobbes målrettet i styringsgruppen for å få inn mer sponsormidler. 
  

Alt for 2023 som skal faktureres er fakturert ut. 
  
Avd 71- Team Midt-Norge: 2023 regnskapet vil gi et pluss resultat som vil være høyere enn 

sesong regnskapet 23/24. Det meste av samarbeidsmidler er kommet inn, med et unntak som 
skal faktureres i januar. 
Veldig god kostandskontroll i teamet. Sparer penger der det er mulig. 

  
Alt for 2023 som skal faktureres er fakturert ut. 

  
Avd 74 – HL Gruppe: Her er det minus. Mye av årsaken er VM samling i Knyken. Tilskudd fra SMN 
til VM-samling er ikke hentet inn. Dette vil bedre resultatet. I tillegg så skal noe av kost ifm VM 

samling viderefaktureres til NTS og HKK i STSK. 
  

Andre større kostnader: 
o KHUS kostet skikretsen totalt ca 27 000 kr. 
o Påmelding stafett HL: 22 000 kr 

o Pizza HL: KR 7000 
Dette forklarer det meste av minusresultatet. 
  

Avd 75-Junior 
2023 regnskapet vil gi minus. Skyldes blant annet startkontingent JR NM på kr 16000 og honorar 

juniorleder på kr 15 000 som ikke dekkes inn. Forrige sesong ble heller ikke kostnader på 
produkter til testserie, kr 6000,  dekt inn av selvkostprinsippet. Dette forklarer det meste av 
minusregnskapet 

  
Har ikke detaljert regnskap for samlingssesongen klart, men det ser foreløpig ut som at denne 
går i null. Vi er ikke fakturert av Heimdal for frikjøp av lærere til samlinger 

  
Avd 76- TTJR 

Blir pluss i regnskapet for 2023. Kostnader for Teamet så langt har vært reise/opphold/drift av de 
fire trenerne når de er på samlinger. I tillegg så subsidieres en stor del av samlingskostnadene for 
utøverne ifm samlinger. De største utgiftene vil komme i vinter med reise/opphold ifm 

konkurranser for trenerne. 
Halvparten av samarbeidsmidler fra TRFK er fakturert. Resten faktureres mars 2024.  
Utøvere utenfor teamet som har hospitert på samlinger i høst skal faktureres kostpris for 

samlingene. Dette er foreløpig ikke gjort og vil komme på 2024 regnskapet. 
 



 
 

DISKUSJON- OG VEDTAKSSAKER  
 

Sak 40– 23/25 – Private VGS med langrennstilbud 
Herunder orientering fra tilstedeværende på informasjonsmøte i regi av Wang. 

 
LK var representert på informasjonsmøtet Wang toppidrett hadde i Trondheim i desember. 

LK ønsker ikke pr i dag å ta et standpunkt til mulig opprettelse av langrennstilbud på private VGS. 
Vi ønsker å avvente til en eventuell forespørsel kommer og deretter ta en totalvurdering basert på 

tilbud og daværende status på eksisterende tilbud. 
 
Sak 41– 23/25 – Saker til Skitinget 2024 

Skikretstingets funksjon – se kap 2:  
Skikretsstyret har bedt grenkomiteene melde inn eventuelle saker til behandling på Skitinget for 
Norges Skiforbund. Litt om Skitingets funksjon – se kap 2:  

https://www.skiforbundet.no/contentassets/7230ac425e51409b88de662781b646fc/nsfs-lov-
versjon-03.02.20.pdf 

 
AU i skikretsstyret har diskutert saker som kan være aktuelle å fremme på skitinget 2024:  
• Økonomiske og kulturelle barrierer  

• Skiklubbutviklere  
• Bruk av skiforbundets overskudd etter Ski-VM 2025  
• Landslagsmodell 

 
LK diskuterte kort eventuelle saker vi ønsker å spille inn. Per i dag ingen saker utover det som er 
fremmet av AU i skikretsen. Innmeldingsfrist 8.mars 

 
Sak 42 –23/25 – Felleskostnad jr (se egen e-post) 
LK diskuterte hvorvidt felleskostnader for kretsledere på NC og NM junior skal dekkes av alle 

utøvere i STS eller om utøvere i STS som er på TTJR (Team Trøndelag Junior) skal trekkes i fra, da 
de har med egne trenere. 
 

LK mener at alle utøvere i STS skal være med å dekke utgiftene da kretstrenerne bidrar inn mot 
alle utøverne i STS. 

 

Vedtak ble fattet på e-post i etterkant av møtet. 
 
Sak 43– 23/25 – Gjennomgang årshjul  

Utgikk.  
 
Sak 44- 23/25 – Møtedatoer vinter og vår 24 
Neste møte er tirsdag 5.mars. Videre møtedatoer fastsettes da. Tidligere foreslått: 

 

• Torsdag 11.april 

• Torsdag 23.mai 
 
 

EVENTUELT  

Ingen saker. 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/7230ac425e51409b88de662781b646fc/nsfs-lov-versjon-03.02.20.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/7230ac425e51409b88de662781b646fc/nsfs-lov-versjon-03.02.20.pdf

